
 
 

Liberecký kraj 

U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2 

 

1 

Zápis č. 1 ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 23. 01. 2024 

Přítomni: 10 členů výboru zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Jaroslav Demčák, Bc. Tomáš Levinský 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: 
Ing. Jan Sviták, Ing. Zdeněk Borovička, MBA, Martin Bobek, Ing. Jan Polák, Ing. Petr Správka,  

Ing. Jan Růžička, Ing. Jan Wohlmuth 

Ověřovatelé: Marek Förster 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné. 

Následně zahájil 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil k projednání 

návrh programu 1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024.  

 

Navrhovaný program: 

 

1. Zahájení          Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík 

5. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  
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6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.       Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti 

7. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.    Michal Třešňák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

8. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

10. Informace o činnosti Silnice LK a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

11. Informace o činnosti Ředitelství silnic a dálnic s. p.   Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

12. Různé         Josef Chuchlík 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Pozvánka na prezentaci výsledků Studie proveditelnosti trati Mladá Boleslav – Turnov 

– Liberec – státní hranice 

▪ Závazek spolufinancování projektu „Zelená cyklomagistrála Ploučnice v úseku Noviny 

pod Ralskem – Srní Potok“ 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/24/VD/01 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

1. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

 

Hlasování: 

Celkem: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Marka Förstera. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/24/VD/02 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Marka 

Förstera. 

 



Zápis č. 1 ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje konaného dne 23. 01. 2024 

3 

Hlasování: 

Celkem: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení      

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 19. prosince 2023  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

Projednání materiálů do 1. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 30. 01. 2024 

 

Ing. Petr Čech (v zastoupení Ing. Zdeňka Borovičky, MBA) představil a podrobněji okomentoval 

členům výboru materiál, který obdrželi a bude předložen resortem dopravy k projednání na 1. 

zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje, které se koná dne 30. 01. 2024. 

 

Vyhlášení programů Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 DOPRAVA; 

vyhlášení programu č. 6.1, programu č. 6.2, programu č. 6.3 a programu č. 6.5 – k bodu 

jednání ZLK 01/24/45 

 

Proběhla diskuze ohledně dotačního programu sdílených kol a jeho vyhodnocení jejich využití  

za rok 2023: J. Chuchlík, P. Čech, 

V. Prachař informoval, že statutární město Liberec pravděpodobně opět o dotaci na sdílená kola 

zažádá. Uvedl, a že vyhodnocení jejich využití v roce 2023 má již statutární město Liberec 

k dispozici. 

 

L. Sajdl požádal o informaci ohledně aktuálního stavu projektu úseku cyklostezky GREENWAY 

Jizera mezi Turnovem a Svijany. 

P. Čech přislíbil aktuální stav v této věci prověřit a zaslat podrobnější informace členům výboru 

dopravy e-mailem. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/24/VD/03 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit podmínky a Vyhlášení programů k předkládání žádostí o dotaci včetně 
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povinných příloh na rok 2024 v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory  

č. 6 Doprava, a to: 

1. programu č. 6.1 - Podpora výstavby komunikací pro cyklisty, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 6.500.000 Kč, 

2. programu č. 6.2 - Podpora rekonstrukce, údržby a oprav komunikací pro cyklisty, 

s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení  

ve výši 2.500.000 Kč, 

3. programu č. 6.3 – Podpora projektové přípravy komunikací pro cyklisty, s předpokládaným 

objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 2.000.000 Kč, 

4. programu č. 6.5 – Podpora městské mobility formou sdílených kol, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 3.000.000 Kč 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit 

vyhlášení programů v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 6 Doprava 

k předkládání žádostí o dotace na rok 2023, a to: 

a) programu č. 6.1 - Podpora výstavby komunikací pro cyklisty, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 6.500.000 Kč, včetně povinných příloh 

k předkládání žádostí o dotace, 

b) programu č. 6.2 - Podpora rekonstrukce, údržby a oprav komunikací pro cyklisty, 

s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení  

ve výši 2.500.000 Kč, včetně povinných příloh k předkládání žádostí o dotace. 

c) programu č. 6.3 - Podpora projektové přípravy komunikací pro cyklisty, s předpokládaným 

objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 2.000.000 Kč, včetně 

povinných příloh k předkládání žádostí o dotace. 

d) programu č. 6.5 - Podpora městské mobility formou sdílených kol, s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 3.000.000 Kč. 

 

Hlasování: 

Celkem: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

V 15:39 hodin se na zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje dostavil Mgr. Vladimír Vyhnálek, 

počet přítomných členů výboru dopravy 10.  

 

 

6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., podal aktuální informace ze společnosti KORID LK, spol. s r.o. 

Informoval, že společnost KORID LK, spol. s r.o. neeviduje nějaké větší problémy/připomínky 

v souvislosti s prosincovou změnou jízdních řádů. Uvedl, že nebyly provedeny větší úpravy 
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jízdních řádů. Dále informoval, že již v počátku roku probíhá příprava jízdního řádu pro rok 2025. 

Konkrétně v únoru 2024 se budou zadávat trasy pro grafikon vlakové dopravy a také společnost 

KORID LK, spol.  s r.o. pokračuje ve zpracování projektu Optimalizace dopravní obslužnosti 

v oblasti Jilemnicka. Informoval, že proběhla jednání v Jablonci nad Jizerou. Změny na Jilemnicku 

by měly nastat od změny jízdních řádu v prosinci 2024. 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., okomentoval projekty, které KORID LK, spol. s r.o. v současné době 

zpracovává nebo začne zpracovávat. K projektu Zpracování Plánu dopravní obslužnosti území 

Libereckého kraje pro období 2024-2028, uvedl, že je ve fázi finalizace návrhu dokumentu.  

Na následujícím zasedání výboru dopravy by návrh Plánu dopravní obslužnosti území 

Libereckého kraje pro období 2024-2028 byl představen. Požádal o zařazení jako samostatný bod 

do programu únorového zasedání výboru dopravy. Další projekt, kterým se bude KORID LK, spol. 

s r.o. zabývat, je projekt TAXIBUS v Libereckém kraji neboli operativní veřejná doprava. Jedná 

se o projekt, na kterém bude KORID LK, spol. s r.o. spolupracovat se společnosti CITYA. Způsob 

dopravy je založen na efektivním přepravě shluku i jednotek cestujících, tak aby nabídka 

korespondovala s tím, kdy člověk potřebuje dopravu využít. Uvedl, že pro tento způsob dopravy 

v současné době neexistuje legislativa, probíhá paralelní jednání s ministerstvem dopravy. 

Dalším projektem je pak integrace P+R parkoviště do integrované dopravy v návaznosti na nově 

otevřený parkovací dům v Liberci. 

Na závěr uvedl, že se připravuje rozšíření přesahů mezi integrovaným dopravním systémem IDOL 

a IREDO mezi Libereckým a Královéhradeckým krajem. Zaměřuje se na oblast Jičína 

a dojezdnost do Jičína ve směru (i) od Turnova, (ii) Semil a Lomnice nad Popelkou  

a (iii) od Jilemnice přes Novou Paku. 

 

Proběhla diskuze ohledně statutárního města Liberec a jeho snahy o zelené město bez aut:  

J. Chuchlík, V. Prachař 

 

 

7. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Michal Třešňák podal aktuální informace ze společnosti Autobusy LK, s.r.o.  

Informoval o odkupu akcií od zbývajících minoritních akcionářů. 

 

 

8. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

9. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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10. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o. 

 

Ing. Jan Wohlmuth se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

J. Chuchlík upozornil členy výboru dopravy na komplikace související s řízením ohledně přeložky 

silnice II/282 Rovensko – Zelený háj, které se týkají podmínek orgánů životního prostředí. 

 

 

 

12. Různé 

 

- 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

.……………………………. 

Marek Förster 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

Liberec 23. ledna 2024 

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


